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Gruppenavn  Kontaktperson e-mail 

Lister X Karsten Løvdal karsten.lovdal@gmail.com 

Dagmar X Sigbjørn Ubostad sigbjorn.ubostad@hotmail.com 

Nesebuen X Ole Steffen Gusdal Ol-stg@online.no 

Pil X Tore Solberg toresol@hotmail.com 

MS Bragdøya X Geir Buås geir.buaas@gmail.com 

MB Høllen X Ove Dag Johnsen ovedagj@gmail.com 

Småbåtgruppa X Olav Rykkelid olav.rykkelid@icloud.com 

Motorbua X Arild Eidet areidet@broadpark.no 

Grønningengruppa X Sigbjørn Ubostad sigbjorn.ubostad@hotmail.com 

Villsaulaget X Trine Bonde Olsen Trine.bonde.olsen@gmail.com 

Ukulelegruppa X Kristi Bente Tjomsland kristibt@online.no 

Knivloftet X Tom Andresen tom.andresen52@gmail.com 

Vevgruppa X Ida-Marie Hellenes imhellenes@gmail.com 

Trakteringsgruppa X Helge Quidding quidding@online.no 

Gerrards villa X Else-May Nyland Else.may.nyland@gmail.com 

Thaulows hus X Helge Quidding quidding@online.no 

Fiskegruppa X Ole Steffen Gusdal Ol-stg@online.no 

Oksøygruppa X Astrid Anita Ziegler Stegane Astrid.stegane@gmail.com 

Naustet på 
Bredalsholmen 

X Tom Andresen tom.andresen52@gmail.com 

Låven på Bragdøya X  Sigbjørn Ubostad /  
Kari Løvland 

sigbjorn.ubostad@hotmail.com  
mummimamma@maritimeskole.no 

Bragdøya ung  Mari Nesse mari.nesse@hotmail.com 

Vogts villa/Dvergsøya X Ole Stian Øslebye loesleby@online.no 
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Lister 
S/S Lister er bygget på Borhaug på Lista i 1976/77 av båtbygger 

Karsten Brekne. Båten er bygget etter modell av dekket listerbåt 

(1865) fra Stavanger museum. Den er bygget på tradisjonelt vis 

med trenagler både i spant og saum. Prosjektet ble realisert 

gjennom salg av andeler og betydelig tilskudd av offentlige 

midler, bl.a. fra Norsk kulturråd og Aust- og Vest-Agder 

fylkeskommuner. Hele byggeprosessen ble dokumentert med 

filming. 

På 1880-tallet ble denne båttypen mye brukt på Sørlandskysten under drivgarnfiske etter makrell. 

Etter hvert fikk den stor utbredelse langs hele norskekysten. Etter som vi kjenner til, er det ingen av de 

originale båtene av denne typen som er bevart 

Under vårpussen ble det gjort noe arbeid med tetting av dekket. Ett råttent dekksbord ble skiftet og 

flere meter med nating ble tatt opp og ny tetnings-masse lagt ned. Men det er fortsatt en del 

lekkasjer. Spesielt i fordekket. Båten ble ikke påført bunnstoff, kun tatt opp for høytrykksspyling 

under vannlinjen. Ellers en nokså enkel vårklargjøring. 

Rigging av båten i mai, ble gjennomført som kurs på 

medlemskveldene. Det ble gjennomført to seilkurs i juni på 

formiddagstid. I månedskiftet juni/juli ble Lister utleid en uke til 

Øystein Rykkelid. Båten ble brukt på noen medlemskvelder, og 

på vet-sail. Den 20-24.9 deltok Lister på nordisk gaffelrigg-

seminar i Grimstad, sammen med 9 andre seilskøyter. Det var ca. 

65 deltakere fra Danmark, Sverige og Norge. Christian og Olav 

bemannet båten, og var med som deltakere på seminaret. Et 

nyttig seminar hvor vi fikk mange tips til utbedringer på riggen. Det ble også øvd på manøvrering 

til/fra kai uten bruk av motor, og «mann over bord». 

Lister ble lagt i vinteropplag og dekket med presenning under høstdugnaden.  

Planer for 2024: 

Det er tidligere avdekket råteskader i skutesiden. En omfattende jobb. Det ble i høst søkt om midler 

fra «Vestenfjelske Bykreditts stiftelse» til utbedring av disse, samt til utbedringer av lekkasjer i 

dekket. Vi fikk innvilget kr. 100 000,- i støtte til dette. Utbedring av råteskader utføres av båtbyggere. 

Tetting av dekket utføres på dugnad. Det gjøres en del arbeid for forbedringer av riggen.  Å ta om 

bord personer som er falt over bord er vanskelig. Derfor vil «stigetrinn» bli montert på roret, og det 

rigges til anordning for heise om bord personer ved hjelp av klyverfallet. 

Det gjennomføres kurs i seiling og manøvrering, derav en overnattingstur. 

Det er behov for å få med flere aktive medlemmer, som deltar i vedlikehold og bruk av Lister. 
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Dagmar 
Gruppeleder/kontaktperson: Sigbjørn Ubostad 

 

Antall medlemmer/deltakere: 8-10 

    

Hva er gjort i 2023? 
Dagmar lå i vinteropplag i bukta på Bragdøya vinteren 2022/23, og i museumshavna i Nodeviga 
sommeren 2023. 
Det ble utført vanlig vedlikehold på våren. Liten råteskade i dekk ble utbedret. 
Dagmar ble lite brukt i 2023 pga. lekkasje i skroget. Slippsetting og driving førte ikke til at lekkasjen 
ble lokalisert og utbedret.  Planlagt tur til landsstevnet i Moss og deltagelse i Nordisk 
gaffelriggseminar i Grimstad måtte avlyses. Noen seilaser og kurs for kystlagets medlemmer ble 
gjennomført, og Dagmar deltok og vant sin klasse i Vetsail. 
På høsten ble Dagmar satt på slippen på Bragdøya for å skifte av to bord i skutesida, drive om hele 
skroget og utbedre en mindre råteskade i dekk. Lekkasjen ble lokalisert.  

Hva skal gjøres i 2024? 
Som vanlig har medlemsturer og kurs i seiling og båtbruk høy prioritet.  Andre oppdrag kan vi si ja 
til hvis vi har anledning og godkjente skippere.  
Planlagte reparasjoner som ble igangsatt høsten 2023 fortsetter. Kystlagets båtbyggere står for 
arbeidet i samarbeid med lagets medlemmer. Planen er at Dagmar sjøsettes i mars/april. 
Dagmar skal som vanlig ligge på utstilling i museumshavna i Nodeviga sommeren 2024. 

Budsjett for 2024 
Utgifter vårpuss -maling, lakk og diverse ca. 5000 kr. 
Planlagte reparasjoner dekkes av fartøyvernmidler. 
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Nesebuen  
Gruppeleiar/ kontaktperson: Ole Steffen Gusdal E-postadresse: ol-stg@online.no  
Antal medlemmer/ deltakarar i 2023:  
• Fiskegruppa har 62 stk. på e-postliste. 10-15 aktive. På Nesebuen er det og fleire med 
spesiell kompetanse som gjer ein fin jobb.  
 
Kva er gjort i 2023?  
• Vårpuss er gjennomført med vask, skraping og lakking av dekk og skuteside.  

• Lasteluka er drevet på ny, lakka og synes no å vera tett.  

• I lasterommet er det bygd benker og kjøkkenbenk.  

• Dørk, benker og skap er malt 2 strøk.  

• Nytt elektrisk opplegg for lys i lasterom, forpigg og maskin  

• Innreiing i styrehus med listing og benk ferdig.  

• Bygd ny hylle og trapp til motorrom.  

• Montert toalett og slange som viser dieselnivå  

• Skifta wire til løftebom.  

• Båten er berre brukt 2 turar i 2023 og på begge turar var det problem med giret både 
framover og akterover.  

• Det er skifta olje og reinska filter fleire gonger for å få giret til å fungere. Dette må det 
arbeidast vidare med i 2024.  
 

Kva er planlagt i 2024? 
Arbeidsoppgaver:  

Ansvarlig Ole Steffen  Utføres innen  Utført dato  

Ferdigstille toalettet og monter 
dør til toalettet  

Willy/ OS  01.05.24  

Ferdigstille elektrisk opplegg for 
lys i lasterom, forpigg og maskin  

Georg K.  01.05.24  

Reparere gir  Erik/ Karsten  01.04.24  
Montere alarmanlegg for brann, 
motor (temp. og olje) og 
vannalarm  

Arvid Mørk  01.05.24  

Pusse opp og montere 
namneskiltet  

Båtbygger/OS  01.04.24  

Kontrollere / overhale 
sjøvannspumpe (motor)  

Georg  01.05.24  

Vårpuss (skrape, olje, lakke, 
male)  

Ole Steffen  15.05.24  

Sette båten på slipp for nytt 
botnstoff  

Karsten/ OS  15.06.24  

Sjekke lekkasje på styresylinder  Erik/ Karsten  01.04.24  
Opplæring i bruk av båten  Geir   
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PIL 
Gruppeleder/kontaktperson: Tore R. Solberg 

Antall medlemmer/deltakere:2 – PIL driftes som NESEBUEN av Fiskegruppa 

    

Hva er gjort i 2023? 
(Kort beskrivelse av hva gruppen har gjort. F.eks. kurs, aktiviteter, utført arbeid osv.) 

Vårpuss, slipe dekk, rekke, lakket 5 strøk.ontert 
Tatt ut dieseltank, rengjort, ombygging. (Feil konstruksjon og mye dieseldyr). 
Montert tank og dieselsystem. 
Skiftet defekte slanger til styresylinder. 
Tatt ut og overhalt styresylinder, montert igjen. 
Div. Reperasjoner og justering på motor, bl.a. fått ladeventil for trykkluft til å virke.  Motor 
kan nå startes både for hånd og med trykkluft. 
Godt i gang med å snekre avlukke til toalett. 
Kjøpt dieselovn. 
Hatt motor i gang flere ganger, og korte turer i nærområdet, ikke fornøyd med gange. Tatt 
ut regulator for overhaling 
Hva skal gjøres i 2024? 

(Kort beskrivelse av hvilke planer og mål gruppen har for 2024. F.eks. kurs, aktiviteter, 
dugnadsarbeid ol. 
 
Få tak i deler til regulator, får den montert, og få motoren til å gå som den skal. 
Montere dieselovn. 
Slipp - bunnsmøring og anoder , sikre ror, (falt av) m.m. 
Vårpuss, lakke dekk, rekke, m.m. male styrehus, skansekledning og skrog 
Få  ferdig toalett. 
Prøve å tette lekkasje mellom  karm på lasterom og dekk. 
Montere ror som er falt av. 
Reperasjon av råteskader - ref. Egen søknad om fartøyvernmidler. 

Budsjett for 2024 
(Et enkelt budsjett for gruppen. Er det behov for innkjøp av utstyr og materiell? Andre 
kostnader? Er det forventet noen inntekter?) 
 

Vårpuss, lakk, maling                                                kr.  5000 
Kjøpe deler til motor                                                 kr.  5000 
Egenandel, rep. Råteskader                                     kr. 10000 

(Ref. Egen søknad Fartøyvernmidler,avhengig  
av tildeling) 
Sum                                                                                kr. 20000 

Pluss rep. Av råteskader, omtalt i  nevnte søknad(Denne har jeg ikke fått) 
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MS BRAGDØYA 
Gruppeleder: Geir Buås 

 

Antall deltakere – førere og matroser i 2023: 

Geir Buås, Espen Buås, Hans-Alexander Nesse, Thorbjørn Mørch, Ove Dag Johnsen, Jenny 

Kjønnås, Tor Wigstøl, Klaus Olesen, Helge Quidding, Sigbjørn Ubostad, Jon Grindland og 

Mari Nesse. 

 

    

Hva er gjort i 2023? 
(Beskrivelsen her knytter seg til 
MS BRAGDØYA og 
badebåtkonseptet samt de 
aktivitetene som båten har tatt 
del i) 
 
 
 
 
 

Årets sesong ble gjennomført uten nevneverdige utfordringer. 

Under her følger oversikten tatt ut av båten passasjerregistrering: 

 
Som følge av et muntlig pålegg fra SD i 2022, ble all isolasjon på 
eksosrørene skiftet ut i begynnelsen av året. 
Mellomliggende fartøysbesiktigelse ble utført i desember. 
Ut fra at SD ser at båten drives på en god måte, slapp vi unna det å sette 
båten på land for bunnbesiktigelse. 

Bunkers: Det er i løpet av 2023 bunkret 6143 liter diesel. 

Rapport uønsket 
hendelse (RUH) 

Antall innrapportert RUH: 1 

Utgifter: Kun småutgifter på fartøyet. 

Hva skal gjøres i 2024? 
(Kort beskrivelse av hvilke planer 
og mål gruppen har for 2023. 

Skal forsøke å få byttet pakninger i dørene vis det er mulig å få tak i 
de samme. (Stod også i fjorårets rapport, men er enn så lenge ikke 
utført) 
 



Årsmelding fra gruppene 2023 

 
   

F.eks. kurs, aktiviteter, 
dugnadsarbeid ol.) 

2024 er året for fornyelse av fartssertifikatet / passasjersertifikatet. 
Mest sannsynlig blir fartøyet tatt til Skagen der vi har vært ved 
tidligere klassinger. Der blir det kontroll av propellaksler, 
vripropeller med alt tilhørende utstyr. Skroget skal tykkelsesmåtes 
og males. Undervannskroget gås nøye gjennom, eventuelt må det 
også denne gangen bli sandblåst slik vi måtte ved forrige klassing. 
Det er også behov for utskifting av noe stål i tanktoppen på 
septiktank og gråvannstank. Planen er å ferdigstille dette arbeidet 
før Julemarkedet. 
 
 
 

Budsjett for 2024 
(Et enkelt budsjett for gruppen. Er 
det behov for innkjøp av utstyr og 
materiell? Andre kostnader? Er 
det forventet noen inntekter?) 

NB! Kan leveres som 
vedlegg. 
Hovedside klippet fra 5-års 
budsjett. 

Skjermbilde fra båtens budsjett: 

 
 

Andre opplysninger 
 

Det som vel kan nevnes, er at båten fungerer meget tilfredsstillende til 
vårt formål. 

Det jobbes med verkstedsliste opp mot kommende 5-års klassing som er 
høsten 2024. 
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MB Høllen 

MB HØLLEN har teknisk sett fungert godt hele sesongen. Det har ikke vært noen form for 

avbrudd bortsett fra julemarkedet da båten som kjent ble stående på land. 

Totalt har M/B HØLLEN fraktet 2350 passasjerer denne sesongen, fordelt som følger: 

 

M/B HØLLEN ble etter sesongen satt på land ved bredalsholmen dokk og fartøyvernsenter, 

for å sandblåse akseltunellen (rommet under salongen.) 

Denne jobben var beregnet til å ta ca. 4-5 uker, men under blåsearbeidet ble det påvist to 

hull i skroget i området der den faste ballasten er plassert. 

Etter en grundig rengjøring av skutebunnen ble det avdekket tæring i maskinskottet, samt 

midtbærer og skjærganger. En sannsynlig årsak tilskrives at det ikke har vært mulig å lense 

fra dette område slik at vann dermed har blitt liggende og bidradd til disse rustangrepene. 

Ifbm. med det påkommende stålarbeidet blir det nå lagt opp ny lenseline fra maskinrommet. 

«Ny», såkalt påhengt lensepumpe er nå montert på motoren. Alt arbeidet med 

lenseopplegget blir utført som egeninnsats. 

Det er søkt midler til stålarbeidet, hvorpå den videre fremdriften står og faller på disse 

midlene. 

Båten står enn så lenge landsatt ved Bredalsholmen Dokk og Fartøyvernsenter inntil 

påtrengte midler er bevilget, og de resterende arbeider er effektuert. 

(Kulturminnedagen) 
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Utklipp fra fartøyets bunkers og vedlikeholdssystem: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Båtfører M/B HØLLEN  

Ove Dag Johnsen 

  

Side 1 av 2 

Side 2 av 2 
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Sma ba tgruppa 

 
Leder Olav Rykkelid 
 
Styringsgruppe: Ellen Iversen, Jan C. Rosenlund, Tore Berntsen og Olav Rykkelid. 
 
Det ble avholdt ett møte i styringsgruppa, 
og ett møte i småbåtgruppa. Ellers har 
det vært mange samlinger i småbåtbua i 
forbindelse med medlemsmøtene.  
Småbåtgruppa har i perioden fra påske til 
oktober hatt aktiviteter og samlinger i 
småbåtbua på medlemskveldene. Er det 
fint vær blir båtene brukt til roing og 
seiling. På medlemskvelden 29.8 ble det 
arrangert rotur rundt Bragdøya. Nydelig 
vær og 30 deltakere, i 10 båter. Det er 
registrert ca. 40 medlemmer i 
småbåtgruppa. Det har kommet ca. 10 
nye medlemmer i løpet av året.  
 
Båter  
Vi sjøsatte i vår 18 ro/seilbåter. Av disse lå 14 på Bragdøya, 2 båter i Nodeviga og 2 i 
Augland. Av utleierapporten går det fram at båten «Augland» er mest populær. 
Denne er utleid 42 ganger, «Skårungen» 31 ganger, «Trygve Lie» 9 ganger og 
«Lista» 4 ganger. Samlet inntekt utleie kr. 2250,-  
Kystlaget fikk forærende en båt, heretter kaldt “Kirkevigsbåten”(Strandebarmer), som 
en liten gruppe medlemmer i Randesund sa seg interessert i å låne, til bruk fra 
Fidjekilen (her får vi låne en privat båtplass og opplagsplass på land). Det viste seg 
at det er litt småskader i kjølskaret framme, og noe lekkasje i en saum, så båten har 
vært opp og ned et par ganger og fixa på, og ble dessuten stoffet. Nå ligger den i 
opplag på land i Fidjekilen  
LAROMSBÅTEN/TIÆRINGEN "HESTEN".  
Våren -23 ble det gjort en del viktige reparasjoner; på kjølen og på mastetoppen, og 
det ble skiftet vant. Ellers noen mindre reparasjoner. «Gamle Rolivgruppa» brukte 
båten på 5 dagsturer i juli og august. Den ble også brukt på noen medlemskvelder og 
på Vet-sail. Videre en formiddag med ungdomsskole-elever (den har tidligere år blitt 
brukt mye i leirskole- og undervisningssammenheng, og egner seg svært godt til 
dette!). Den ble også leid ut til "Farmen"- innspillingen, ved Ny Hellesund. Den ble 
kjørt fram og tilbake til Ny Hellesund, men arrangøren “feiget ut” på grunn av noe 
vind, så båten ble ikke brukt. Båten er nå tilbake i “Hesten-rommet” i Kyresunds-
naustet for vinteropplag. Den tidligere ROLIV-gruppa er lagt ned, og det er foreløpig 
ingen videre planer for bruk av “Hesten”.  
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Aktiviteter  

Det ble også sommer ansatt 4 
ungdommer som småbåtverter. 
Hver dag i 6 ukers-perioden 
«badebåten» gikk, var 1-2 av disse 
på jobb i småbåtbua for å hjelpe, 
instruere og holde orden. Vi fikk 3 
ungdommer fra kommunen, og vi 
ansatte i tillegg Elmer Højholdt, 
som er aktivt medlem i BK. 
Småbåtvertene trengte en del 
veiledning og oppfølging, og dette 
er en utfordring på sommeren.  
Vi hadde en fin forsommer og 
august, hvor mange skoleklasser 
benyttet robåtene. I juli var det mye 

vind og ustabilt vær. Småbåtbua var bemannet og det ble gjennomført opplegg med 
«roknappen» ved sesongåpning, robåtens dag og kulturminnedagen. UIA besøkte 
også øya med flere grupper, som fikk innføring i bruk av robåtene. I samarbeid med 
Midt-Agder Friluftsråd ble det gitt opplæring i bruk av båtene for Kongsgård 
skolesenter (innvandrere), og fritidstilbud for skolebarn i høstferien.  
Helga 18-20.8 deltok vi i VM i sjekteseiling i Hjaarbæk i Danmark. Limfjordsjekta 
«Lilli» ble lastet på tilhenger og kjørt over. Ble bemannet av 5 medlemmer, derav 3 
fra ungdomsgruppa. Det deltok til sammen 47 seilsjekter, hvorav 4 fra Norge. Frister 
til gjentakelse.  
 
Møvig skole har elever i valgfag friluftsliv og kulturarv, som benytter øya og robåtene.  
 
Kystlaget er nå inne i en fase hvor bygging av nye båter er prioritert. I vår på 
sesongåpningen, ble søgnebåten «Klink» sjøsatt. Vår egen ro-sjekte «Rolig» hadde 
Filip ansvar for byggingen av. Denne ble sjøsatt på en medlemskveld rett etter påske. 
Her var sørlandssendinga til stede og hadde direktesending fra dåps-seremonien. 
Det er gledelig at våre båtbyggere er med på videreføring av 
klinkbåtbyggertradisjonen. Flere nye båter under bygging.  
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Kurs 
Det ble arrangert kurs i bygging av putter i vinter, 
og 3 nye putter ble bygget. En av disse av elever 
Møvig skole, arbeidslivsfag. Håkon Danielsen var 
instruktør. 2 putter er avhendet, og vi har nå 7 
brukbare putter. Kurs i seiling med mindre båter 
ble gjennomført både på medlemskvelder i mai og 
formiddags-kurs den 15.6 (seilas rundt 
Flekkerøy)og 26.8 (Vet-sail). Kurs i reparasjon av 
robåter ble gjennomført på 3 medlemskvelder i 
oktober. Innholdet var knyttet til å tette sprekker 
ved lusing (epoxy) og lasking.  
 
 
 
 
 
 

 
 
Planer for 2024:  
Nytt småbåtlager er det stort behov 
for, og håper arbeid med dette kan 
komme i gang til høsten, slik at det 
kan tas i bruk i 2025.  
 

Det må arbeides for å få flere aktive 
medlemmer, som bruker og 
vedlikeholder båtene. Det er ønskelig 
at det kan etableres ei ny gruppe som 
kan ta ansvar for bruk og vedlikehold 
av «Hesten»  
 

Det planlegges følgende kurs: 
Bygging av nye årer 
Seiling og vedlikehold av småbåter. 
  
Deltakelse i VM sjekteseiling i Hjaarbæk.  
Ordning med småbåtverter på sommeren videreføres. 
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Grønningen fyr 
Gruppeleder/kontaktperson: Sigbjørn Ubostad 

Antall medlemmer/deltakere: 30-40 

    

Hva er gjort i 2023? 
Etter nedvask og klargjøring i april var fyret klart for utleie 1.mai. 
 I skolens sommerferie (uke 25-33) delte kystlagets medlemmer på å være vertskap.  
Vertskapsperiodene var på 4-7 dager fordelt på 10 ulike vertskap. 
Oppslutningen om dugnader var god, og det er populært å være vertskap på fyret.                                  
-24-25. juni ble det arrangert tur med overnatting og sommerfest. 
Mye vind og ruskevær medførte mange avlysninger og dårligere besøk enn forventet. Tre ganger i 
løpet av sommeren var vind og sjø så kraftig at vertskapet reiste på land fordi det var fare for at 
båten skulle bli ødelagt. Fyrets rosjekte ble ødelagt da det var på det verste.  
Vedlikehold utført i 2023: 

- Vegg mot NV og SV på assistentboligen og vegg mot NV på fyrbygningen ble overhalt.             
Det omfattet montasje av stillas, vask, utbedring av sprekker, reparasjon av vinduer, 
skraping og maling 2 strøk vegger og vinduer.  

- På vegg mot NV på fyrbygningen ble nedløpet fra takrenna til sisterna skiftet. 
- Innsiden av muren rundt gårdsplassen ble vasket, skrapt og malt 2 strøk. 
- Malt en vegg på hvert naust 
- Maling og diverse vedlikehold flere steder inne og ute. 
- Montert ny badetrapp 
- Strandrydding  

Hva skal gjøres i 2024? 

Planen for 2024 er å drifte og vedlikeholde fyret på samme måte som tidligere år.  
Det er ønskelig med flere gjester. Markedsføring og skysstilbud er viktige tiltak.  
Fyret trenger ny vertskapsbåt og rosjekte.  
Vedlikeholdsoppgaver i 2024: 

- Vårrengjøring med vask og rydding 
- Fortsette maling av fyrbygningen. Vegger mot NØ og SV står igjen 
- Skifte inngangsdør i assistentboligen  
- Skifte vinduer mot SV i uthus 
- Maling, reparasjoner og annet vedlikehold flere steder 
- Nytt sengetøy i flere rom 

Budsjett for 2024 
Utgifter:  
Vedlikehold 10 000, drift 10 000, utskifting utstyr 10 000, utskifting vertskapsbåt 50 000.  
Inntekter:   
Utleie 90 000, tilskudd vertskapsbåt 50 000 
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Ukulelegruppa  
Musikalsk leder/gruppeleder: Normann Liene (mob 48157888)  

Ansvar for det praktiske (gruppas kontakt mot kystlaget): Kristi Bente Tjomsland (mob 95146242)  

Antall medlemmer/deltakere: ca 20 (pluss/minus, alle er ikke med hver gang) BK (kontor) får liste 

over deltakere på hver øving, en for vår- og en for høsthalvåret.  

Hva er gjort i 2023?  

2023 har vært et godt år for oss i ukulelegruppa. Vi har gjennomført det vi vanligvis pleier, og i tillegg 

har aktiviteten tatt seg opp, fra sommeren og utover høsthalvåret. Vi har fått forespørsler om å 

komme til arrangement for å spille og synge, og også spille til allsang, arrangement i kystlagets regi 

og arrangement utenfor Bragdøya.  

Vi har hatt månedlige øvinger hele året. Den lenge planlagte jubileumsturen til Grønningen fyr (vi 

hadde 10års-jubileum i 2019), der det hele starte opp med ukulelekurs høsten 2009, den ble det 

heller ikke noe av i 2023.  

Vi fikk forespørsel om å komme og spille til allsang (pluss spille og synge noen egne sanger) i 

Posebyen, Bentsens hus/have den 28. juni. Det gjorde vi, og det ble en fin opplevelse for oss. Hele 

haven var full av syngelystne, hyggelige folk. 

Vi startet opp høstsemesteret med øving siste torsdagen i august. I tillegg fikk vi en fin øving 

onsdagen like før Visetreffet skulle i gang dagen etter. Da var Eva Olivia Samuelsson (ukulelegruppas 

«fødselshjelper» i 2009), kommet til øya fra Gøteborg, og hun ville gjerne ha en sang- og spillkveld 

sammen med oss. Under selve Visetreffet sto ukulelegruppa på brygga og tok imot båtfolket med 

sang og spill, før konsert fredag og lørdag.  

Til kulturminnedagen 10.september hadde vi blitt spurt om å komme og spille og synge, og ved det 

vise vår aktivitet på Bragdøya. Været var fint, så vi kunne sitte/stå utenfor Saltebua og ga vårt bidrag 

der. Flere sto rundt oss og hørte på og sang med når de kjente til sangene.  

Øvingen i oktober ble spesiell for oss i ukulelegruppa. Normann hadde sagt fra at han gir seg som 

musikalsk leder fra nyttår dette året. Da ble det bestemt at vi ville ha en avslutningsfest for han på 

oktober-øvingen. Inger og Thoralf i gruppa ville holde festen på gården sin i Songdalen, med full 

middag, kaffe, kaker, sang og spill. Det ble en veldig trivelig kveld, der det vanket mangt et godord til 

Normann i tale/tone. Alt så helt fortjent, for han som har vært gruppas musikalske bauta gjennom 

mer enn tretten år. Selvfølgelig en vemodig kveld fordi han gir seg, men samtidig mye glede over den 

fine tida vi har hatt i ukulelegruppa til nå. Normann fikk flere sanger diktet til seg for anledningen, fra 

noen i gruppa. 

I november fikk vi, nytt av året, spørsmål fra høstfest-komiteen i kystlaget om vi ville komme på 

medlemsfesten og spille til allsang. Det ble også en svært hyggelig opplevelse. Sanggleden og 

sangstemmen til kystlagsmedlemmene var det ikke noe å si på. Godt arrangement og fin stemning 

hele kvelden.  
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Før jul, siste torsdag i november, har vi i årene før pandemien invitert all sang-og-spillkveld sammen 

med «Eldre herrer m/dame og Bjarne». Vi kom i gang med det igjen i 2022. Det kunne vi også gjøre 

denne førjulsvinteren 2023. Ikke alle fra «Eldre herrer med dame og Bjarne» hadde anledning til å 

komme, men det ble bra med de fire herrene som kom. En svært hyggelig kveld!  

Siste tirsdagsdugnaden i kystlaget før jul, tirsdag 12 desember, var det lagt opp til førjulsfest på Låven 

med gang rundt juletreet. Da ble ukulelegruppa spurt om å spille til sang under gangen rundt 

juletreet. Da var det fire fra gruppa som kunne bli med på det, og sang og spill ble det! (selv om bare 

to av de fire nådde båten da den gikk fra Lumber kl 18.00 den kvelden;).  

Hva skal gjøres i 2024?  

Målet er å fortsatt være en aktivitet og et hyggelig miljø for sang-og-musikkglade 

kystlagsmedlemmer, der man kan holde ved like og videreutvikle spillet og utvide sang-repertoaret. 

For de fleste er instrumentet ukulele, men folk med gitar/bass/munnspill/trekkspill/andre 

instrumenter er hjertelig velkomne til å være med. 

For 2024 satser vi på en aktivitet sammenlignbar med fjoråret, med månedlige øvinger. Og vi tar 

gjerne imot forespørsler om å spille og synge, blant annet til allsang på ulike arrangementer. Vi har 

allerede fått forespørsel om å komme til Bentsens have og spille til allsang der til sommeren. 

Vi vil også i år prøve å få til den til nå fem-år-utsatte jubileumsturen til Grønningen fyr i løpet av 

våren/året, delta på Visetreffet i august som vi pleier, og også ha en felles sangkveld med «Eldre 

herrer med dame og Bjarne» på øvingen vår i november. Ny aktivitet vil være å bidra med ansvar for 

en og annen søndagskafe på Bragdøya i løpet av sommersesongen, etter behov. Vi vil støtte opp om 

vaffelservering/annen servering på kystlagets tirsdagsdugnad ved å ta ansvar for dette etter oppsatt 

datoliste (BK). 

Det er også mulig å ta kontakt med ukulelegruppa for underholdningsbidrag på andre arrangementer 

i kystlaget, som nevnt.  

Vi har godt samarbeid og utveksling med Søgne kystlag, og dette vil fortsette. Normann har holdt 

kurs i Søgne kystlags regi et tidligere år på Lastad ved oppstart av deres ukulelegruppe, og i 2019 i 

Songdalen (Storaker gård), også det kurset i regi av Søgne kystlag. I 2021 i BK regi holdt han et lite 

kurs for 4 tilsatte i en bedrift. De to siste årene har det ikke blitt holdt kurs. 

Budsjett for 2024  

Ny musikalsk leder (Helge Nilsen) fra januar 2024, har behov for papir og toner i forbindelse med 

kopiering. Mobilnr til Helge Nilsen: 91670622 

Budsjett: Dekke utgifter til kopiering (papir og toner). 

Andre opplysninger  

Vi har alle våre månedlige øvinger i kaféen på Bragdøya. (på vev-loftet hvis kafeen er opptatt/på 

brygga hvis det er varmt nok og ikke for mye vind). Hvis mulig, siste torsdag i måneden. Skipper for 

oss har i 2023 kun vært Sigbjørn Ubostad. Det er vi helt avhengige av. Heldigvis er Sigbjørn også 

ukulelespiller og sanger. Kystlaget dekker båt og oppvarmet sted å være, samt kaffe/te. Vi baker selv 



Årsmelding fra gruppene 2023 

 
   

kaker som vi tar med til øvingene (på omgang). Ukuleleøvingene sorterer under voksenopplæring, 

som kystlaget får støtte til å drive. Om vi får utgifter utenom det nevnte, sponser vi det selv. Vi har 

også muligheten til å søke kystlaget om støtte ved uforutsette, større utgifter. Vi spiller alltid gratis 

ved arrangementer og har heller ingen andre typer inntekter. 

 

 

 

 

La ven 
Per dags dato ingen vanlig medlemsgruppe.  

Ansvarlig: Sigbjørn og Kari.  

Planer for 2024:  

Lage to nye soverom med fire køyesenger i hvert rom 

Lage bokhylle 

Lage trapp ute ved døra mot øst 

Samlet kostnad ca 12.000,- 

 

Kjøpe brukt sofagruppe/vinkelsofa, evt. lage selv 

Supplere bestikk og servise slik at vi har nok til 50 pers 

Henge opp speil på alle soverommene 

Henge opp korktavle 

Samlet kostnad ca 10.000,- 
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Vevgruppa 
Gruppeleder/kontaktperson: Ida-Marie Hellenes 

Antall medlemmer/deltakere: 17 

    

Hva er gjort i 2023? 
(Kort beskrivelse av hva gruppen har gjort. F.eks. kurs, aktiviteter, utført arbeid osv.) 
 
Vevgruppen utnytter ulla fra saueflokken vår. Det produseres tepper og garn. 
Det formidles kunnskap om behabdling av ulla fra sauen til tepper, til toving eller til 
spinning av garn.  
På vevloftet produseres det pledd av ulla fra sauene. 
Kunnskapen om vev holdes i hevd og det produseres tekstiler i henhold til gammel 
kystkultur. 
På dugnad veves det filleryer til våre utlånsboliger og andre tekstiler til bruk i boligene. 

Hva skal gjøres i 2024? 
(Kort beskrivelse av hvilke planer og mål gruppen har for 2024. F.eks. kurs, aktiviteter, 
dugnadsarbeid ol.) 
 

Aktiviteten i vevgruppa fortsetter som tidligere år. Vi vil også i år dyrke fargeemner 
til bruk på ulla fra sauene. 
 
I tillegg planlegges det å dyrke lin for å kunne produsere lingarn. I den forbindelse 
søker vi om tilskudd til kjøp av redskap til linbereding. 
 
Det vil bli dugnadsaktivitet for å produsere filleryer til Vogts Villa på Dvergsøya. 

Budsjett for 2024 
(Et enkelt budsjett for gruppen. Er det behov for innkjøp av utstyr og materiell? Andre 
kostnader? Er det forventet noen inntekter?) 
 
Budsjett Vevgruppa. 
 
Innkjøp av ny renning, (tilbakebetales fortløpende ved bruk)                          3000,-       
Nøstemaskin                                  700,- 
Redskap til Linberedning                                                                                          4000,- 
Diverse forefallende                                                                                                   1300,- 
Totalt                                                                                                           9000,- 
 
 
Vevmaterialer som er forskuttert av Bragdøya kystlag blir fortløpende betalt tilbake etter 
hvert som det brukes. 
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Trakteringsgruppa 
 
Rapport fra trakteringsgruppen til kystlagets årmøte i 2024 I sesongen 2023 hadde gruppen ansvaret 
for gjennomføringen av 13 arrangementer, i tillegg til fire dagers visetreff. Arrangementene var i 
størrelsesorden 15 gjester (ombord på MS Bragdøya), til 140 gjester i og utenfor Saltebua (Hennig 
Olsen). Et av arrangementene (Kristiansand kommune/Psykisk helse) gikk over tre dager.  
 
I denne sesongen testet vi ut en ny organisasjonsplan der ansvarsområdene ble fordelt på en mer 
strukturert måte enn tidligere. Grovt sett kan man si at oppgavene fordeles på følgende måte:  
 
Kontoristen tar seg av kontakt overfor kundene, sender kontrakter, bestiller ønsket meny, får tak i en 
trakteringsansvarlig, og booker transport.  
 
Driftsleder tar seg av bestillinger av alle øvrige forbruksvarer knyttet til arrangementene, og får 
rigget bodene i Saltebua i forhold til størrelsen på arrangementet.  
 
Trakteringsansvarlig organiserer dugnadsgjeng og tar ansvar for gjennomføringen av selve 
arrangementet.  
 
Dette viste seg å være rett vei å gå, men det er fortsatt behov for å justere rutiner, og å få flere 
dugnadsfolk på listen som det kan ringes til ved behov. Det er også behov for å utvide gruppen av 
trakteringsansvarlige, slik at denne nøkkelfunksjonen fordeles på flere.  
 
Dette jobbes det med frem mot sesongen 2024. 
 
En stor honnør til alle de som har bidradd til at alt dette lot seg gjennomføre i løpet av en hektisk 
sesong.  
 
På vegne av de trakteringsansvarlige:  
 
Helge Quidding 
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Kulturgruppens formål er å skape engasjement rundt historien om Thaulow- og Wergeland-familien, 

ta vare på husets interiør og historiske elementer, og å legge til rette for kultur og undervisning.  

Kulturgruppen har gjennomført to lanseringer av boken om Thaulow-slekten, ett på Universitetet 1. 

mars, og ett ved senioruniversitetet på Kongens senter 5. oktober.  

9. august deltok gruppen som kaféverter på «allsang i Bentsens hus», hvor det ble servert kaffe, saft 

og vafler, og hvor ukulelegruppen fra Bragdøya kystlag stod for underholdningen.  

Fra 6. til 13. august var Dag Olaf ansvarlig for besøkende gjester fra USA. Dette var et utvekslings-

prosjekt mellom kommuner i Agder og UIA – med en gruppe rådmenn (city managers) fra Texas og 

University of Omaha, Nebraska. Gjestene overnattet i Gerards villa. Tirsdag 8. ble det avholdt et 

seminar for dem i Thaulows hus, samt guiding på øya (ved Helge og Dag Olaf), etterfulgt av 

bespisning i Saltebua med god hjelp og støtte fra driftsleder Frode, og Åse fra trakteringsgruppen.  

 

23. august fikk noen av oss oppleve konsertpianist og formidler Sara Aimée Smiseth på Gimle Gård, 

med konsert og historien om «Formødre». Fortellinger var om hennes egne formødre, hvorav en av 

dem er Jacobine Chrystie, så historien var nært knyttet til historien om Thaulow-slekten og Bragdøya.  
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10. september var det kulturminnedag på Bragdøya, og vårt bidrag var et foredrag av professor 

emeritus Olav Arild Abrahamsen, der han presenterte og fortalte om boken han har forfattet om 

Sørlandsk skipsfart fra 1920 – 2020. Foredraget ble holdt i Saltebua.  

Bjarne har deltatt på et spennende oppdrag på Gimle gård, der han gjennom holografiske virkemidler 

gestaltet Henrik Wergeland. Elever fra Kristiansand katedralskole Gimle kunne stille spørsmål til 

selveste Henrik Wergeland, og Bjarne som fysisk var i skjul for studentene, kunne selvsagt svare på 

det meste! 

Bjarne har i perioden også jobbet med kulturprosjektet «Dikterruten», et spennende kulturprosjekt 

initiert av byantikvar Jorunn Monrad. Prosjektets mål er å gjøre kjent historien om diktere som har 

hatt tilhold i byen vår i perioden rundt forrige århundreskifte, som kalles «gullalderen» i norsk kunst 

og litteratur. 

På julemarkedet deltok vi med åpent hus, og Bjarne gjennomførte historiske guide-runder i huset. Vi 

andre sørget for dugnadskafe på kjøkkenet for de av kystlagets medlemmer som jobbet i området. 

Også dette året fikk vi tak i Giert Werring med dukketeateret «Baldrian og Musa», men 

dukketeateret ble denne gangen arrangert i låven, hvor det er plass til flere barn enn i Thaulows hus. 

Honoraret til Giert ble belastet kystlaget. 

Thaulows hus ble utleid en uke til professor Zuzana Murdoch fra UIB og professor Ben Geys fra BI, 

som benyttet en uke av sommeren til faglig fordypning. 

UIA v/Bjarne Markussen har benyttet seg av huset til forelesning for UiA-studenter, og formidling av 

historien om slektene Thaulow og Wergeland. 

Inntekter fra utleie av Thaulows hus går ubeskåret til Bragdøya Kystlag, som har ansvar for 

vedlikeholdet av huset. Huset fremstår i rimelig god stand, takket være godt organisert 

vedlikeholdsarbeid. Det er likevel behov for maling av vinduer, og en vinduskarm på soverommet har 

råte. Driftsleder er orientert om dette. 

Vi har ikke søkt om, eller mottatt noen økonomisk støtte i perioden, men vi har heller ikke hatt noen 

større utgifter ut over et avtalt forfatterhonorar til Roger Tronstad i forbindelse med utgivelsen av 

boken om Thaulow-slekten. 

Vi er kjent med at vi kan søke om kulturmidler fra kommunen til spesifikke tiltak eller arrangementer, 

men ikke til generell drift. I henhold til regnskapet, er økonomien fortsatt rimelig god. 

Kristiansand 24. februar 2024 

For Kulturgruppen Thaulows Hus 

Helge Quidding 
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Fiskegruppa  
Gruppeleder/kontaktperson: Ole Steffen Gusdal  
Styringsgruppe: Ole Steffen Gusdal (leiar), Willy Pedersen, Ellen Iversen, Tore 
Solberg, Frode Granli og Arild Eidet 
Antall medlemmer/deltakere: 62, derav 10-15 har deltatt pa  arrangement 
 
Hva er gjort i 2023?  
 
Fiske i 2023  
Det blei arrangert 7 fisketurar med fiskestang/ harpe derav 1 tur med Nesebuen. God 
fangst av småsei på våren elles relativt lite fisk å få på desse turane i år. På turen med 
Nesebuen blei det problem med giret og det var nødvendig med slep med «Bentsen» 
tilbake til Bragdøya.  
 
På ein av fisketurane blei det rikeleg med makrell som blei varmrøykt og servert på 
kulturminnedagen.  
 
Torskerusene har vore i bruk i månadane januar, februar og desember og fangsten av 
torsk har vore god.  
 
I februar blei det gjennomført kurs for laging av takkel.  
 
I samarbeid med Grønberg Sport blei det arrangert fisketur til Bragdøya med kurs i 
fluekasting og aurefiske 26. mars.  
 
Garnfiske etter sild gav lite resultat, og det blei derfor ikkje gjennomført kurs i foredling 
av sild.  
 
Andre planar det ikkje har blitt noko av er fiske med line og havteiner. Dette skuldast 
utsett innkjøp av teinehalar, men og mangel på tid og prioritering av denne aktiviteten  
 
Nesebuen og Pil  
Begge båtane blei om våren vaska reine og dekk og skuteside (Nesebuen) blei skrapa, 
pussa og lakka. Nesebuen har fått ny innreiing i lasterommet med benker og skap og 
desse er malt to strøk. På PIL er dieseltank tatt ut sandblåst og sett inn att og det er 
utførd arbeid for å få motoren i drift.  
Elles vises til eigne meldingar om desse båtane. 
 

Arbeid for FN sine berekraftsmål 

Fiskeruppa ønsker å bidra til fellesskapsløysingar og mindre ressurskrevjande levesett. 
Gjennom kunnskap og fangst av lokale fiskeartar bidra til berekraftig fiske og meir fisk i 
kosthaldet. 
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Hva skal gjøres i 2024?  
(Kort beskrivelse av hvilke planer og mål gruppen har for 2024. F.eks. kurs, aktiviteter, 
dugnadsarbeid ol.)  
 
• Fisketurar med stang/ harpe, garn, teine og rusefiske.  
 
• Vidare ønsker gruppa å kome i gang med fiske med line, havteiner og krepsefiske. 
 Dette forutset kjøp av linehalar.  
 
• Vedlikehald av Nesebuen og PIL og meir bruk av desse båtane..  
 
• Varm- og kaldrøyking av fisk.  
 
• Kurs i foredling av sild.  
 
• Servering av fiskerettar på ein medlemskveld  
 

Budsjett for 2024  
 
Innkjøp av garn, line og teinehalar                                   kr 20000 
Innkjøp av ymse utstyr; tauverk, blåser m.m.                 «    5000 
Sum                                                                                        Kr  25 000 
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Oksøygruppa 

 

Engasjementet i Oksøygruppa er som tidligere dokumentert på et minimumsnivå ettersom 
BKL ikke lenger har fast utleieavtale med Kystverket som er tydelige på at det ikke er aktuelt 
å inngå ny leieavtale før nødvendige avklaringer om ferdselssoner foreligger fra 
Verneområdestyret. KV har bestilt en rapport fra Ecofact som kunnskapsgrunnlag til 
Verneområdetstyrets avgjørelse. Den skulle være klar innen utgangen av mars- 23. BKL har 
ikke mottatt en slik rapport og er ikke kjent med innholdet i den.  
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Etter møte med KV i februar fikk vi beskjed om at Loshuset skulle renoveres utvendig i form 
av asbestsanering da huset er kledd med asbestholdige plater. Dette arbeidet kunne bare 
utføres av kyndig fagpersonell og ikke noe vi kunne gjøre på dugnad. Arbeidet skulle foregå 
på vår/sommer og vi fikk dermed ikke tilgang til sommersesongen som ønsket. I april kom 
kontrabeskjed fra KV. Oppgraderingsarbeidene ble utsatt og vi kunne gå i gang med å få 
vertskap til utleie fra og med 16.juli til og med 20.august.  
 
Uten avtale er tilsyn med hus og uteområder KV sitt ansvar.  
 
Vertskapsinstruks og rapport for utleieperioden foreligger som egne vedlegg til 
årsrapporten.  
 
Utført dugnadsarbeid er vasking av sengetøy og rengjøring/klargjøring av huset til utleie som 
ble gjort av første vertskap. 
  
Verneområdestyret  
 
Leder for Oksøygruppa Astrid Stegane er BKLs representant i Rådgivende organ for 
Verneområdestyret for Oksøy – Ryvingen – Flekkefjord og deltok på fellesmøte 19.09 der 
blant annet besøksstrategien som Verneområdestyret er godt i gang med, ble omtalt. Den 
skal på høring og det er viktig å kjenne sin besøkelsestid her!  
 
I sitt neste møte 23.10 hadde Verneområdestyret sak via Statsforvalteren om høringsprosess 
om forlag til utvidede vernebestemmelser fra og med 15.mars til og med 15.august. 
Nåværende bestemmelser gjelder fra 15.april – 15.juli. Slik KV håndhever dagens regelverk, 
vil dette bety kroken på døren for BKLs utleie av Loshuset på Oksøy. Dette resulterte i en 
egen høringsuttalelse (vedlagt) sammen med Flekkerøy Vel der vi er for vernebestemmelser 
– men påpeker mulighetene for vern gjennom bruk og tilgjengelighet for allmenheten.  
 
Slik prosessene på myndighetsnivå er pr dato – er det altså dessverre enda mer uvisst om 
BKL får flere utleieperioder på Oksøy. For de av oss som har fått tillit til å drive arbeidet 
innenfor uforutsigbare rammer, - har det vært en glede å tilby begeistrede besøkende 
opphold i Loshuset og på Oksøy. Samarbeidet med Flekkerøy Vel er utmerket, og bør 
videreføres som påvirkningsarbeid overfor Verneområdestyret inntil et eventuelt 
ugjenkallelig vedtak der vernebestemmelsene blir til hinder for utleie. BKL bør vektlegge 
arbeidet i Rådgivende organ for Verneområdetyret med mål om at Oksøy som en viktig del 
av vår felles kystkultur skal kunne være tilgjengelig for allmenheten innenfor 
vernebestemmelsene. Vern gjennom bruk!  
 
Hytteboka vitner om begeistring fra både små og store som gjerne kommer tilbake. Vi tillater 
oss å ta med en hyggelig tilbakemelding fra Kystverket også – selvsagt i håp om et godt 
videre samarbeid på Oksøy:  
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Om årsrapporten for 2022: «Dette er en meget informativ og fyldig rapport, og Kystverket 
ønsker å kunne bruke denne som et eksempel i det videre arbeidet med å utvikle 
standardavtalen og maler for rapportering.» 

 

2023 Måned  
Aktivitet  Resultat  Detaljer  

Januar  10.01.23  
Årsmelding sendt BKL 
og Oksøygruppa  
 
11.01.23  
Årsrapport sendt 
Kystverket  
 
11.01. – 24.01.23  
Vurdering av utkast til 
standardavtaler med 
Kystverket som kom fra 
Norsk Fyrforening 
høsten -22.  

• Vi søkte mer 
informasjon 
fra NF og 
Forbundet 
Kysten for å bli 
satt inn i en 
sak vi visste 
lite om.  

Møte med Kystverket 
07.02.23  
Vi avventer at Kystverket 
kommer tilbake med 
nytt utkast til 
standardavtaler.  

BKL ba samtidig om et 
evalueringsmøte med 
KV.  
Innholdet i avtalene er 
viktig for oss som 
frivillige 
organisasjoner, - 
dermed også 
muligheten til å påvrike 
det når nye avtaler 
utformes.  

Februar  07.02.23  
Teamsmøte KV og BKL  
BKL:  
Pål Karsten Kristensen, 
daglig leder  
Astrid Stegane, leder 
Oksøygruppa  
KV:  
Belinda Pedersen, Siv 
Senneset, Hilde 
Andresen  
Informasjon fra møtet 
videresendt til 
Flekkerøy Vel og DNT 
Sør.  
Informasjon sendes 
umiddelbart til 
Oksøygruppa  
 
17.02.23  
Mottatt referat fra 
møtet med KV 07.02  

Loshuset skal 
oppgraderes med 
asbestsaneringog skifte 
av tak på Loshuset.  
Arbeidet skal bl a foregå 
i utleiesesongen.  
 
Loshytta skal 
oppgraderes og 
beholdes som 
kulturminne og brukes i 
KVs historieformidling på 
Oksøy.  
Den blir dermed ikke en 
del av utleietilbudet.  
 
Planlegging av 
oppryddingsdugnad 
innen 15.04.  
 
 
«Det er ikke aktuelt for 
KV å inngå ny leieavtale 
med BKL før det 

Kystverket har mottatt 
midler til å oppgradere 
Loshuset og Loshytta.  
 
Dette er KVs egne 
vurderinger BKL ikke 
har vært en del av.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi må vite hvor mye 
som skal ryddes ut av 
BKLs eiendeler  
 
 
 
Engasjementet i BKL 
reduseres tilsvarende i 
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foreligger nødvendige 
avklaringer om 
ferdselssoner og 
muligheten for annen 
bruk enn Kystverkets 
egen.»  
 
En intensjonsavtale skal 
likevel vurderes.  

påvente av 
Verneområdetstyrets 
forslag til 
Besøksstrategi og 
hvordan det påvirker 
KVs avgjørelse  

Mars  
April  17.04  

KV gir likevel grønt lys 
for utleie fra og med 
16.07 til og med 20.08  

Informasjon til 
Oksøygruppa og i sosiale 
medier om utleie 
sommer 23  

Endringer i budsjett 
gjør at 
oppgraderingene likevel 
ikke gjennomføres.  

Mai  2.5  
Invitasjon til vertskap 
sendes ut  
10.05  
Gjennomgang av status 
KV/BKL  

Svarfrist 14.05  
Booking åpner  

Oppsummering internt 
slik vi forstår prosessen 
ift Verneområdetstyret  

Juni 22.06  
Utsendelse 
Oksøygruppa: 
Informasjon om 
vertskap/behov for 
sengetøyvask/klargjøri
ng av vertskapsbåten 

 Mangler vertskap til to 
uker 

Juli  5.7  
Medlemsutsendelse 
BKL: Mangler vertskap 
til uke 32 og 33  
Utleie av Loshuset fra 
og med 16.07 til og 
med 20.08.  
18.07  
Informasjon til vertskap 
om alle 
vertskapsperioder  

Stor pågang på tlf og 
ukene besatt på 
minutter  
Se egen rapport  

Booking stengt i tilfelle 
vi ikke får vertskap.  
Navn, periode, 
kontaktinfo  

August 10.08  
Forsøk på å erstatte 
vertskap som trakk seg  
Utleieperioden 
besluttet avsluttet uten 
bookinger for siste uka, 
og Loshuset ble forlatt 
klargjort for KVs videre 
bruk.  
 
10.08  
Info til styreleder i BKL 
med ønsker om et møte 
for å gjennomgå 2023-
sesongen og se 
fremover  

 
 
Flere fullbookede 
utleiedøgn i hver 
vertskapsperiode  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Værfenomenet Hans 
og et vertskapspar som 
plutselig trakk seg 
medførte avgjørelsen 
om å kutte ut siste uka. 
Alt i alt mye større 
pågang enn i 2022 og i 
et par tilfeller måtte vi 
avvise gjester fordi det 
var fullt.  
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22.08  
Møte BKL:  
Jonny O Hansen, 
styreleder  
Anne Furubrog, 
Oksøygruppa  
Astrid Stegane, 
Oksøygruppa  
 
 
 
 
 
23.08  
Innkalling til møte i 
Rådgivende organ for 
Verneområdestyret  
Info til styreleder BKL  

 
 
Daglig leder bes om å få 
til et møte med KV.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Foreslått utvidelse av 
vernebestemmelsene 
kan slik KV har forholdt 
seg til forståelsen av 
dem hittil – bety at 
utleie av Loshuset 
opphører.  

BKL ønsker møte med 
KV for evaluering og 
hvordan vi skal se for 
oss videre samarbeid.  
Oksøygruppa fungerer 
ikke lenger uten 
aktivitet som 
engasjerer 
medlemmene. 
 
  
 
 
 
NB! Det foreligger 
forslag via 
Statsforvalteren om å 
utvide 
vernebestemmelsene 
fra 15.mars – 
15.august. Viktig å få 
info om Besøksstrategi 
og prosessen rundt 
den.  

September  19.09  
Møte Rådgivende 
organ/Verneområdesty
ret  

Høringsuttalelse fra 
styret i BKL vedr 
utvidelse av 
vernebestemmelsene  
 

 

Oktober  20.10  
BKL styremøte 
  
31.10  
Høringsuttalelse fra BKL 
og Flekkerøy Vel sendt 
Verneområdestyret  

Vedtak høringsuttalelse 
vedr utvidelse av 
vernebestemmelsene  
 

Flekkerøy Vel involvert 
i saken  
 

November  26.11 
Leder for Oksøygruppa 
trekker seg  
 

BKLs styre må vurdere 
Oksøygruppas hensikt og 
videre drift.  
 

Endret livs- og 
bosituasjon medfører 
mindre mulighet til å 
være like aktiv i BKL 
som tidligere.  
 

Desember     
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Naustet pa  Bredalsholmen 

Fra: Tom Andresen. (Prosjektleder) 

 

Fokus på dugnadene på Naustet har delvis vært arbeidsoppgaver i 1, og 2, byggetrinn 

 

Vi startet året med å fortsette arbeidet med å ferdigstille montering av ny ytterkledning på en 

langvegg, gavlevegg mot vest og gavlevegg mot øst. I gavleveggen mot vest ble det bygget inn en 

rømningsvei, I gavlevegg mot øst ble det også bygget en ny port. På langvegg mot syd og gavlevegg 

mot vest ble store deler av sålen skiftet. Naustet fikk grunningsmaling og 1 strøk oljedekkbeis. Dette 

arbeidet ble ferdig i juli. Det ble levert ferdigstillingsrapport for byggetrinn 1 til Forbundet Kysten slik 

at vi fikk utbetalt siste rest av tilskuddet på kr 60.000.- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi søkte Agder Fylkeskommune om midler til byggetrinn 2. Dette innbar å bygge et oppholdsrom på 

24 m2 i ene enden av bua. Før vi tok juleferie fikk vi lagt gulv, reist oppholdsrommet med 

ytterkledning samt isolering og lagt tak med kledning. Rommet er ved årsskiftet nesten vindtett. 

Midlene fra Agder Fylkeskommune var pålydende kr.90.000.- Vi har brukt kr. 50.000.- av disse. Rest 

vil overføres til 2024 

 

Dugnadsinnsatsen har vært meget god. 29 personer har brukt 949 arbeidstimer på Naustet i 2023. 

Budsjett for 2024 er levert styret. Budsjettet har fokus på arbeidet med å legge tregulv i hele Naustet 

og installere solcelleanlegg (75.000.- + 140.000) 
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Vogts villa 
Gruppeleder/kontaktperson: Ole Stian L. Øslebye 

Antall medlemmer/deltakere: ca 30 (5-6 aktive) 

 

    

Utført i 2023 
Vogts villa: 
- Overtatt møbler og innredning fra hotell (satt på lager) 
- Skifting av kledning på fasader 
- Malt bygget på utside 
- Påbegynt maling innvendig 

Dvergsløa: 
- Møblering og innredning 

 
Dugnadstimer lagt ned i 2023:  ca 400 timer 

Oppgaver i 2024 
- Oppussing av vertskapsleilighet (sliping og maling av gulver, vegger og tak) 
- Reparasjon av vinduer 
- Maling av overflater innvendig 
- Resterende maling utenfor 
- Møblering inne 
- Produksjon av utebenker  

Ishuset: 
- Bytte tak 

Dvergsløa: 
- Bytte noen takstein 

 

Budsjett for 2024 
Målsetning å holde seg innenfor budsjett på 100.000,- 
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Gerrards Villa 
Gruppeleder/kontaktperson: Else-May Nyland (else.may,nyland@gmail.com) 

Antall medlemmer/deltakere: 3 -  Kirsti Hem 40104871, Karen M. Schanke 

91108201 , Inger Merete Løvdal (meldt ut av gruppen).  

    

Hva er gjort i 2023? 
(Kort beskrivelse av hva gruppen har gjort. F.eks. kurs, aktiviteter, utført 
arbeid osv.) 

Første vårdugnad 07.03:  

• Vannet var ikke koblet til. Huset var kaldt. Derfor ble det kun tatt støv fra tak, vegger og 
gulv i første omgang. 

• Alle varetrekk og madrassbeskyttere til sengene ble levert Saltebua for vask og lagt på igjen 
senere. 

• Overflødige møbler ble merket og noen av dem ble fjernet. 

• All innredning, skap, gulv ble vasket. 

• Varetrekk til dyner og puter som ble borte forrige utleie-sesong er innkjøpt. 

• 2 overmadrasser var borte og er erstattet med nye. 

Hva skal gjøres i 2024? 
(Kort beskrivelse av hvilke planer og mål gruppen har for 2024. F.eks. kurs, aktiviteter, 
dugnadsarbeid ol.) 
 

Vårbefaring må gjøres før påske og blir 12.03.24. 

• Vi ønsker å trekke flere av medlemmene inn i klargjøringen av huset før sommeren.               
Det er mye vasking som skal utføres. Det er tidkrevende og tungt arbeid. 

• Vi ønsker å benytter medlemskveldene i april til dette. Håper det kan annonseres i 
mandagsbrevet. 

• Det tunge skapet i annen etasje er i veien. Ingen tar sjansen på å flytte på dette.        
Forslaget er at vi tar av og beholder døra med speil og deler det opp på stedet og brenner 
resten på vårdugnaden. 

• Servantskap x 3 er merket og skal fjernes fra 2.etg. Vi trenger hjelp til dette da de er veldig 
tunge (oppgave som står igjen fra 2022/23). 

• Det bør gjøres noe med takene på noen soverom. Det drysser ned i sengene. Det kan 
settes opp nye gipsplater i taket som sparkles og males lyse. Evnt. bør vi fjerne en av 
sengene. 

•  Vask av alle gardiner. Det fikk vi ikke gjort 2023. 

•  Vask av skap og inventar. 

•  Vask av tak og vegger i alle rom. 

•  Varetrekk på dyner og puter og madrassbeskyttere skal vaskes. 

 



Årsmelding fra gruppene 2023 

 
   

Vi etterlyser en instruks/beskrivelse for gruppens ansvarsoppgaver og hvilke forventninger det er 
til oss i forkant og ved slutten av en sesong. Vi er fornøyd med det vi tror våre oppgaver innendørs 
i villaen er: 

• Rydde vekk gjenglemt tøy og mat, vaske ut vinteren og friske opp innvendig. Bytte ut ting 
som har blitt ødelagt inne. Fornye det som har forsvunnet. 

• Vi ønsker klarhet i hvem vi skal forholde oss til som vår kontaktperson i admin./ledelsen. 

• Vi er opptatt av at sikkerheten for de som leier huset er optimal og ønsker trygghet for at 
det vi melder inn blir ivaretatt. For eksempel bytte av batterier i røykvarslere og tilsyn av 
brannslukningsutstyr, rømningsveiene ol.  

• Vi ønsker også å kunne ordne litt etter endt sesong. Viktig å ikke trekke utleien ut lengst 
mulig utover høsten. Det vanskeliggjør dugnad der en tirsdagskveld eller en helg, om det er 
kaldt og mørkt. 

• Utleie-sesongen kan ikke starte før vi er i stand til å gjøre huset klart for sesongen. I 2023  
ble huset planlagt utleid fra april uten at denne gruppa ble kontaktet ang det.  

• Vi er avhengig av at vannet er åpnet for å klargjøre huset for sesongen. 

 

Budsjett for 2024 
(Et enkelt budsjett for gruppen. Er det behov for innkjøp av utstyr og materiell? Andre 
kostnader? Er det forventet noen inntekter?) 
Kan leveres som vedlegg. 
Budsjett for 2024: 

• Vi ønsker å kjøpe en liten sofa og to lette stoler til rom «Morgensol» i 2 etg. 

• Vi må erstatte madrassbeskyttere, varetrekk til dyner og puter ved svinn. 

• Vi trenger noen nye lamper. 

• Vi trenger ny sittegruppe på utvendig veranda (stueinngang) 1. etg. 

• Bord til sittegruppe veranda i 2,etg 

Ønsket budsjett kr. 15-20.000 
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Villsaulaget 

Gruppeleder/kontaktperson: Trine Bonde Olsen  

Ledergruppa: Annemor Sundbø, Øyvind Nese, Ida Marie Hellenes, Eivind Reinertsen 

Antall medlemmer/deltakere: Vi har hatt litt ut- og innmeldinger i år også men 

medlemstallet øker litt. 

Driften i 2023 

33 sauer overvintret fra 2022-2023. Sauene fikk 39 lam. 

Vi sanket inn 72 dyr på vårsankingen i juni for klipping, vaksinering og merking med god 

hjelp fra Rune og hund. Den ene søya hadde et lite lam som var bare ca 1 uke gammelt. Det 

ble tatt særlig vare på i kveet så det ikke skulle komme til skade, og ble sluppet ut sammen 

med søya så fort hun var klippet og vaksinert. 

Flokken ellers var urolig og litt vanskelig å få inn. Grunnen fant vi etterpå, 2 søyer hadde 

merker etter hundeangrep. I tillegg hadde ei søye skade på et jur. Alle disse fikk behandling av 

veterinær. 

På vårsankingen gikk driftsgruppa gjennom besetningen og fant ut at vi måtte fornye flokken 

litt til høsten. Det betød at vi måtte tenke på hvilke søyer som skulle tas ut og hvilke det var 

lurt å ha med videre. 

Ulla ble ikke sendt til spinning, men ble på øya sånn at medlemmene kan lage eget garn og 

andre ting av den. I september var det høstsanking. Vi fikk igjen hjelp av Rune og hund. 

28 lam og 7 voksne ble tatt ut til slakt og sendt til Jens Eide i Lillesand. 1 lam gikk til 

selvslakt. Sauene ble fraktet puljevis med båt over til Augland hvor de ble lastet på bil og kjørt 

til Lillesand. Vi fikk også inn to nye værer, og de to «gamle» fikk nytt hjem i Vennesla. Det 

ble sluppet ut 35 friske og fine dyr etter høstsankingen, av disse er det 8 nye påsett. 

Det har vært regelmessig tilsyn med sauene gjennom hele året, og dette gjøres på omgang av 

medlemmene.  

I uværet som rammet landsdelen i høst så ble sauene skremt, og dette førte til at vi fikk ei søye 

som kom bort fra flokken. Hun ble observert alene ved flere anledninger og en dag var hun 

plutselig på Langøya alene. Hun klarte ikke å finne tilbake til flokken selv, og etter noen 

forsøk så lykkes det endelig dyktig gjeng med folk å få henne tilbake til Bragdøya og flokken. 

I denne perioden ble det også observert revespor på øya, og det kan være en del av 

forklaringen på at hun kom bort fra flokken. 

Det er i løpet av vinteren sjekket ut om reven fortsatt er på øya, og konklusjonen er vel at den 

nå har gått tilbake til fastlandet. 
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Produkter i 2023 

Vi har som vanlig fått både ull, skinn og kjøtt fra sauene. 

 

Økonomi 

Vi er fortsatt avhengig av dugnadsarbeid for å drive som vi gjør. Vi får produksjonstilskudd  

og sammen med salg av produktene våre utgjør dette inntektene våre. Utgiftene våre er til 

utstyr som er nødvendig for driften, slaktingen, fôr og leie av gjeter/hunder 

Vi må oppgradere kveet i år, kostnaden har vi ikke helt klart for oss, men 4-5000 kr går fort 

med. 

For Driftsgruppa i Villsaulaget  

Trine Bonde Olsen              
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Knivloftet  
Gruppeleder/kontaktperson: Tom Andresen 
Knivaktiviteten på loftet i Småbåtbua startet opp etter høstferien i oktober 2023. 
Det startet opp som kurs med påmelding der begrensningen ble 10 personer. Kurset ble holdt 
over 6 tirsdagskvelder på Bragdøya.  
 

Erfaring fra knivaktiviteten på Bragdøya: 
For mange i kystlaget er knivlaging en aktivitet som strekker seg langt ut over kursdagene. 
Knivaktivitetene er noe man driver med om man ikke har fokus på andre aktiviteter. Det er derfor 
alltid medlemmer som lager kniv på tirsdagskveldene. 

I år har det vært nær 20 personer som har brukt tid med å lage kniv eller slire. Knivaktiviteten på 
Småbåtloftet er blitt en «ever going» aktivitet som er selvdrivende. der de med mest erfaring 
hjelper nybegynnere. 

Knivblad, slireskinn og diverse knivmakerutstyr kjøpes av kystlagets lager. Knivaktivitets 
ansvarlig supplerer lager.  Knivblad kjøpes fra Helle fabrikker og Brusletto. Medlemmer handler 
også knivblad direkte fra norske knivsmeder. Skinn handles lokalt 

       

 

 

 

Motorbua 
Gruppeleder/kontaktperson: Arild Eidet 

Antall medlemmer/deltakere: 3 

Målsetting for året er å få i gang ett par motorer samt oppshining av andre motorer. 
Kompressor til trykkluft (oppstart av Wichmann og Sabb motor) er utslitt og trenger en ny.  
 
Pris på en ligger mellom 11 og 13 000 samt vi trenger 4 000 til utstyr, deler og div. 

 


